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Referat fra årsmøte 08.02.2024, avholdt på Lillehammer VGS, avd. nord 
Til stede: 32 medlemmer inkl. styret. 
 
1. Godkjenning av innkalling, valg av møteleder, valg av referent 
Innkalling ble godkjent, med en kommentar om at det burde vært sendt ut en påminnelse. Øyvind 
Hjelvik ble valgt til møteleder. Nils Ormvold ble valgt til referent.  
 
2. Årsmelding 
Øyvind gjennomgikk årsmeldingen, og viste samtidig medlemsutviklingen fra 2009 – 2023. 
Årsmeldingen ble godkjent med en kommentar: Geir ønsker at bidraget fra flere medlemmer i det 
frivillige arbeidet med «Gutta på Tur»-turene i regi av Aktiv Omsorg i Lillehammer nevnes. 
 
3. Revidert regnskap 
Ole Kristian gjennomgikk det reviderte regnskapet, og viste samtidig økonomiutviklingen fra 2009 – 
2023. Regnskapet ble godkjent uten kommentarer. 
 
4. Valg 
Stein ledet valget. Alle verv ble besatt iht. valgkomitéens innstilling. Etter valget er styret og de 
respektive komitèene slik sammensatt: 
 
Funksjon Navn Valgperiode 
Styre 
Leder Øyvind Hjelvik 2023 – 2025 
Nestleder Jan Helge Høgvoll 2024 – 2026 
Sekretær Nils Ormvold 2024 – 2026 
Kasserer Stig Skoglund 2024 – 2026 
Styremedlem Ole Bertil Reistad 2023 – 2025 
Valgkomitè 
Leder Hans Petter Haugsrud 2024 – 2026 
Medlem Morten Borg 2024 – 2025 
Medlem Stein Korsvollien  2024 – 2026 
Turkomitè 
Leder Jan Helge Høgvoll 2024 – 2026 
Medlem Kjetil Hagen 2024 – 2026 
Medlem Øyvind Johnslien 2024 – 2025 
Medlem Erik Owrenn 2023 – 2025 
Medlem Kristian Røislien 2024 – 2026 
Arrangementskomitè 
Medlem Christian Fredrik Borg 2023 – 2025 
Medlem Per Magne Dalen 2023 – 2025 
Revisor Stein Ødegård 2024 – 2026 
 
5. Innkomne saker 
Ingen saker var sendt inn. 
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Etter det formelle årsmøtet var det kaffepause og orientering om punktene under. 
 
Sikker på MC 
Kjetil orienterte kort om «Sikker på MC», som tidligere i vinter ble arrangert av NAF MC Mjøsa og 
som han ønsker at også LMK kan arrangere. Øyvind svarte at saken vil bli fulgt opp i kommende 
styremøte. 
 
Under kaffepausen rullet utvalgte bilder fra sommersesongen på skjermen. 
 
Tanker om sommersesongens turer 
Jan Helge, Kristian og Kjetil orienterte om tankene de i dag har om turer i inn- og utland. Ole Bertil 
foreslo kombinerte tur- og asfaltturer, der man kjører forskjellige ruter og overnatter på samme sted. 
Turkomiteen vil konkretisere planene i et eget møte nærmeste fremtid, med påfølgende publisering 
av planlagte turer på nettsidene. 
 
IT-sikkerhetstips til alle medlemmer, evaluering 
Nils har siste halvår sendt ut noen e-poster med IT-sikkerhetstips til alle medlemmer. Tanken er at 
små «drypp» skal øke bevisstheten for truslene vi jevnlig møter på internett. Er de nyttig med slike 
«drypp»? Er det ønskelig å fortsette eller droppe dette? Etter tilbakemeldinger fra flere ble det 
bestemt å videreføre disse tipsene. 
 
NMCU Oppland  
Jan Helge orienterte om arbeidet i NMCU Oppland.  
LMK bidrar aktivt inn mot NMCU, og er største klubb tilknyttet NMCU Oppland. LMK er nå 
representert med 3 medlemmer i Oppland-styret, og Jan Helge er leder. 
Av større, planlagte arrangementer nevnte han 

- Trafikksikkerhetsdag på Vegmuseet på Hunderfossen 12. mai 
- Se oss-aksjon i forb. med trafikksikkerhetsdagen 
- Kjøretrening på Vålerbanen 

 
Møtet avsluttet kl. 20:45. 
 
 
Nils Ormvold 
referent 


